
Protokół Nr XXXIII/2023 

z obrad XXXIII  sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 18 października  2023 roku. 

 

Ad. pkt 1 Otwarcie obrad. 

Obrady XXXIII sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz 

Niemyjski o godz. 1300  modlitwą  „Ojcze nasz …….”  

Otwierając   posiedzenie  powitał wszystkich Radnych, Pana Marcina Gawrysiaka – Wójta Gminy 

Rudka, Pana  Jerzego Gabrysiaka – Sekretarza Gminy Rudka, Panią Monikę Agnieszkę Dygas – Skarbnika 

Gminy, Panią Monikę Godlewską – Dyrektor Szkoły  Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce, Pana Marka 

Kozłowskiego – Radcę Prawnego Urzędu Gminy Rudka, Panią Katarzynę Piotrowską – Kierownik GOPS oraz 

Panią Agnieszkę Markowską – Referenta do spraw organizacyjnych i obsługi organów gminy. 

  Obrady odbyły się  w budynku Remizy OSP Rudka przy ul. Badowskiego 4. 

Na  stan  ustawowy składu rady w  sesji  uczestniczy  13  Radnych. 

1. Pani Małgorzata Barszczewska 

2. Pan Piotr Karpiński 

3. Pan Łukasz Markowski 

4. Pani Barbara Niemyjska  

5. Pan Andrzej Niemyjski 

6. Pan Fabian Niemyjski 

7. Pan Łukasz Niemyjski 

8. Pan Michał Pampuch 

9. Pan Tadeusz Uszyński 

10. Pan Jerzy Józef  Stępkowski  

11. Pani Marta Szymańczyk 

12. Pani Joanna Warmijak 

13. Pan Jan Wiński 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczy: 

1. Pani Beata Szendomierska 

2. Pan Ryszard Wiński 

 

Pan Przewodniczący  Rady Gminy Pan Łukasz Niemyjski  stwierdził, że są one prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji został dostarczony  

w materiałach na sesję, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

 Uwag do porządku obrad nie było. Pan Przewodniczący zarządził głosowanie  nad przyjęciem 

porządku obrad. Głosowanie było imienne, porządek został przyjęty. Głosów za – 13, wstrzymujących  

się i przeciw  - 0 . Wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

W związku z powyższym porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Rudka przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII Sesji Rady Gminy Rudka. 

4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki OSP Rudka. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki OSP Koce 

Borowe. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2023-2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2023. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne  wnioski. 



11. Zamknięcie  obrad  XXXIII Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

 
Ad. pkt 3 Przyjęcie protokołu z obrad XXXII Sesji Rady Gminy Rudka. 

Protokół z posiedzenia XXXII sesji Rady Gminy był do wglądu w biurze rady i na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Rudka. Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy zostały 

zgłoszone uwagi lub wnioski co do jego treści. 

 Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

Realizując porządek posiedzenia Przewodniczący Rady Pan Łukasz Niemyjski poinformował,  

że teraz zostanie przeprowadzone głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXXII  sesji 

Rady Gminy Rudka. 

Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”   

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że protokół z posiedzenia XXXII sesji Rady Gminy Rudka został 

przyjęty: głosów za – 13, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. 

Imienny wykaz głosowań przedmiot głosowania: przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Gminy Rudka 

w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

 

Ad. pkt 4 Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od 05.09.2023 r. zostało wydane  

4 Zarządzenia niezbędne do bieżącego funkcjonowania urzędu (treść zarządzeń w załączeniu  

do protokołu z posiedzenia obrad sesji) 

Ponadto poinformował, że odbył następujące spotkania: 

1. Miałem spotkanie z Dyrektorem PGE Obrót S.A. w Białymstoku Panem Józefem Andrukiewiczem  

na temat zwrotu nadpłaty faktur za energię elektryczną. 

2. Odbyłem spotkanie z Panią Moniką Baczar – pracownicą IPN, Panią Anną Łabęcką oraz z Panią Izą 

Zapisek na temat organizacji obchodów tzw. Buntu Babskiego w kwietniu 2024 roku w Olendach. 

3. Odbyłem spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Rudka Panem Tadeuszem Zawistowskim oraz 

Sekretarzem Nadleśnictwa Rudka Panem Błażejem Safarynem na temat wspólnej inwestycji 

drogowej. 

4. Odbyłem spotkanie z Zespołem Interdyscyplinarnym z Rudki. Było to pierwsze spotkanie w nowym 

składzie. 

5. Odbyłem spotkanie z Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce Panią Moniką 

Godlewską i Panią Renatą Gawrysiak na temat grup przedszkolnych oraz  

z Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce Panią Moniką Godlewską i Panią Anną 

Półtorak – Gieros na temat zajęć logopedycznych  w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce. 

6. Odebrana została inwestycja drogowa na ulicy Sportowej i Młynowej wykonywana przez Firmę 

Budomost Sp. z o.o. z Zaścianek. 

7. Odebrana została inwestycja drogowa  ulic Łąkowej, Cegielnianej, części ulicy 3-go Maja  

i Ciechanowieckiej  wykonywana przez Firmę - Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – Mostowych 

„TRAKT” Sp. z o.o. z Wysokiego Mazowieckiego. 

8. Miałem spotkanie z mieszkańcami wsi Karp i Józefina na temat planowanych działań  

i potrzeb mieszkańców. 

9. Odbyłem spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Rudka Panem Tadeuszem Zawistowskim na temat 

prac porządkowych na terenie cmentarza parafialnego. 

10. Odbyłem spotkanie z pracownikiem Firmy Thomas Consulting na temat dofinansowania 

termomodernizacji budynku Urzędu Gminy. 

11. Odbyłem spotkanie z Prezesem Firmy ORDO Panią Martą Kuczuk na temat projektu  

do naszego Przedszkola. 

12. Otrzymaliśmy dofinansowanie z Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych PGR  

na inwestycję budowy odcinka kanalizacji w miejscowości Rudka 

Dofinansowanie – 1 764 000,00 zł. 

Koszt całkowity – 1 800 000,00 zł. 

13. Otrzymaliśmy dofinansowanie z Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych Funduszu Polski 

Ład  



- gruntowna termomodernizacja wraz z remontem dwóch budynków Szkoły Podstawowej im. Jana   

Pawła II w Rudce 

Dofinansowanie – 4 770 000,00 zł. 

Koszt całkowity – 5 300 000,00 zł 

 

- przebudowa drogi w miejscowości Olendy Kolonia 

Dofinasowanie – 1 710 000,00 zł. 

Koszt całkowity – 1 800 000,00 zł. 

 

- przebudowa drogi w miejscowości Olendy (miejscowość) 

Dofinansowanie – 2 090 000,00 zł. 

Kost całkowity – 2 200 000,00 zł. 

 

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki OSP Rudka. 

W dalszej części porządku obrad Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że projekt uchwały 

został dostarczony w materiałach na sesję, zapytał czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania.   

 Pytań i uwag nie było. 

Jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania na projektem uchwały – powiedział Pan 

Przewodniczący.  

Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub 

„jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski, Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów za – 

13, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 

Rudka przedmiot głosowania: uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki OSP Rudka w załączeniu  

do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XXXIII/259/2023 z dnia 18  października  2023 roku w sprawie przekazania środków 

finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia 

jednostki OSP Rudka w załączeniu do protokołu z sesji.  

 

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki OSP Koce 

Borowe. 

Pan Przewodniczący powiedział, że przechodzimy do kolejnego punktu obrad. Projekt uchwały 

otrzymaliście Państwo w materiałach. Czy są pytania – zapytał?  

 Pytań nie było, więc Pan Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub 

„jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów za – 13, 

głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  

przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki OSP Koce Borowe  

w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XXXIII/260/2023 z dnia 18  października  2023 roku w sprawie przekazania środków 

finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie 

doposażenia jednostki OSP Koce Borowe w załączeniu do protokołu z sesji.  

 

 

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2023-2026. 

Pan Łukasz Niemyjski – Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został dostarczony  

w materiałach na sesję i zapytał czy są pytania do projektu.  



Radny – Pan Jerzy Stępkowski poprosił o wyjaśnienia dotyczące zwiększenia wydatków  

na przebudowę ulic: Łąkowej, Cegielnianej, Ciechanowieckiej, 3-go Maja, Młynowej i Sportowej. Radny, Pan 

Stępkowski pytał, czy to wynika z zakończenia inwestycji w 2023 roku, a nie w 2024 jak było planowane. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że faktycznie zakończenie inwestycji  zaplanowane było na 2024 rok, 

jednak inwestycja została zakończona w całości w 2023 roku, stąd to przeniesienie kosztów. 

Radny – Pan Jerzy Stępkowski zapytał jeszcze o drogę na działce  68 w miejscowości Olendy Kolonia, 

czy jest to nowa inwestycja  i jaka będzie nawierzchnia tej drogi? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to nowa inwestycja o nawierzchni bitumicznej. 

Pan Łukasz Niemyjski – Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. Jeżeli nie ma   

pytań, przechodzimy do głosowania na projektem uchwały. 

Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub 

„jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów za – 

13, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 

Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2023-2026 w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XXXIII/261/2023 z dnia 18 października 2023 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rudka na lata 2023-2026 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

  

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2023.  

 Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący poinformował, że teraz będziemy głosować nad 

przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2023. Pan Łukasz Niemyjski 

zwrócił się do Radnych, czy są jakieś pytania co do tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma pytań przystąpimy do głosowania nad projektem 

uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2023. Głosowanie będzie imienne.  

Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,   

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów  

za – 13, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 

Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka  

na rok 2023 w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XXXIII/262/2023 z dnia 18  października  2023 roku Rady Gminy Rudka w sprawie zmian  

w budżecie gminy Rudka na rok 2023 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.  

 

Ad. pkt 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący, Pan Łukasz Niemyjski zapytał czy są jakieś pytania?  

Radny, Pan Piotr Karpiński zwrócił się  z pytaniem, jak wygląda sprawa z budową kurników, na jakim 

etapie jesteśmy? 

Sekretarz Gminy, Pan Jerzy Gabrysiak powiedział, że Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

wydał opinię uzgadniającą warunki przedsięwzięcia czyli RDOŚ jest ,,za”. Czekamy jeszcze na odpowiedź  

z Wód Polskich bo Wody Polskie wydały opinię uzgadniającą warunki przedsięwzięcia, ale Firma Wipasz 

uzupełniała kilkakrotnie Raport oddziaływania na środowisko. Po każdym uzupełnieniu dokumentacji należy 

się zwrócić do każdego organu, czy podtrzymuje swoje poprzednie stanowisko. Myślę, że w przyszłym 

tygodniu taką informację Gmina będzie posiadać. Wówczas wydamy zawiadomienie o skompletowaniu 

materiałów i przygotowaniu decyzji. 

Radny Pan Karpiński zapytał, czy sprzeciw mieszkańców będzie miał jakich wpływ na wydanie 

decyzji. 

Pan Wójt odpowiedział, że RDOŚ wydał opinię pozytywną dla przedsięwzięcia, Wody Polskie też 

wydały opinię pozytywną, Urząd Marszałkowski podtrzymał opinie negatywną, Powiatowa Stacja Sanitarno 

- Epidemiologiczna również wydała opinię negatywną. W tej chwili przeglądam wszystkie dokumenty  

i stanowisko mieszkańców też jest brane pod uwagę przy wydawaniu decyzji. 

Radny, Pan Jerzy Stępkowski zadał pytanie odnośnie planowania przestrzennego. Zapytał, czy zmiana 

planu będzie miała wpływ na wydanie decyzji środowiskowej dla inwestycji budowy fermy. 



Pan Wójt odpowiedział, że na obecną chwilę miejscowy plan jest procedowany, to znaczy że nie 

obowiązuje, więc nie może mieć wpływu coś, co nie ma mocy prawnej. Poprosił Pana Sekretarza o więcej 

informacji w tej sprawie. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że miejscowy plan jest na etapie rysowania i opisywania. Miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego na pewno nie będzie miał wpływu na podjęcie decyzji środowiskowej , lecz 

będzie miał wpływ na uzyskanie decyzji o warunkach zabudowy. 

Pan Jerzy Stępkowski pytał, czy są szanse, że uda się zrobić ten plan. 

Pan Wójt odpowiedział, że na tę chwilę odpowiem, że nie uda się. 

Radny Stępkowski zapytał jeszcze o drogę między oczyszczalnią  a drogą powiatową, jaka 

nawierzchnia jest przewidywana? 

Pan Marcin Gawrysiak odpowiedział, że przewidywana jest nawierzchnia bitumiczna. 

Radny, Pan Jerzy Stępkowski powiedział, że pozwoli sobie skomentować, iż błędem było na ulicy 

Sportowej i Młynowej położenia nawierzchni takiej jaka jest położona.  

Wójt w odpowiedzi na komentarz Radnego Stępkowskiego tłumaczył, że w momencie, kiedy należało 

podjąć decyzję czy remontować ulicę Młynową i Sportową Gmina  miała środki z Polskiego Ładu Pierwszej 

Edycji, które nie pozwalały na wykonanie innej nawierzchni podczas remontu tych ulic. Na sytuację 

ekonomiczną miały wpływ rzeczy globalne typu pandemia i wojna na Ukrainie. Zawsze mówię, że Gmina 

mając wiadome zadłużenie, tylko na oczyszczalnię może sobie pozwolić na kolejny kredyt. 

W dalszej części obrad wywiązała się dyskusja między Radnym Panem Tadeuszem Uszyńskim  

a Panem Wójtem na temat nawierzchni drogi  na ulicy Sportowej, Młynowej i w miejscowości Olendy Kolonia 

oraz na temat kompetencji jakie leżą po stronie Wójta a Radnych. Radny Uszyński dowodził, że remont tych 

dwóch ulic jest wykonany źle a Wójt podejmuje decyzje, które powinny być podejmowane przez Radnych. 

Wójt natomiast odnosząc się do zarzutów Radnego tłumaczył słuszność swoich decyzji wielkością środków 

jaką Gmina dysponowała z Polskiego Ładu. Natomiast zakup sprzętu komunalnego i narzędzi  jest 

podyktowane potrzebą wykonywania prac remontowych i budowlanych na rzecz  mieszkańców Gminy  

i zapewnienie pracownikom gminnym odpowiednich warunków i sprzętu do pracy. 

W dalszej części obrad sesji Radny Stępkowski podsumował, że porównując nawierzchnię na ulicy 

Sportowej, Młynowej a jaka ma powstać na Kolonii w Olendach to wygląda to źle. Drogi jak są zrobione  

to widać, miał nadzieję, że trochę posłużą ludziom. Pan Stępkowski odniósł się jeszcze do wyborów, które 

miały miejsce 15 października 2023 roku, powiedział, że z pewnością czekają nas zmiany. Na tę chwilę mamy 

pieniądze na czekach, zobaczymy co będzie dalej – powiedział. Dodał, że ma nadzieje, iż to co zaplanowane 

będzie wykonane. 

Pan Marcin Gawrysiak odnosząc się do słów Radnego - Pana Stępkowskiego powiedział, że drogi  

są objęte gwarancją. Systematycznie robię objazdy dróg, i jeżeli coś wymaga poprawy jest natychmiast 

zgłaszane Wykonawcy danej inwestycji. Odnośnie pieniędzy na czekach, Pan Wójt powiedział, że nie będzie 

czekał, tylko skoro pieniądze zostały przyznane to będzie działał tak jak miał zaplanowane 

Radna, Pani Joanna Warmijak zapytała o poprawę nawierzchni na ulicy Szkolnej, przy przejściu dla 

pieszych, gdzie pozostało wgłębienie po przekopie przez drogę. 

Pan Wójt odpowiedział, że nawierzchnia ta zostanie naprawiona, kiedy będą wykonywane prace  

na Kocach Borowych. Będzie tam wykonywana warstwa wyrównująca, następnie pierwsza warstwa 

nawierzchni i wtedy zostanie wykonana naprawa na ulicy Szkolnej. 

 Poruszona została też kwestia informowania mieszkańców gminy o zamiarze braku wody  

z wodociągu.  

Pan Wójt poinformował, że bardzo mało osób jest zgłoszonych do systemu SMS, który powiadamia  

o takich sytuacjach. Poprosił  Radnych, żeby namawiali ludzi do skorzystania  z tej usługi, jak również obiecał, 

że na przyszłość będą wywieszane ogłoszenia na tablicach ogłoszeń, jeżeli awaria oczywiście będzie planowa. 

 

Ad. pkt 10 Wolne  wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos.  

Radny, Pana Jerzy Stępkowski zapytał, czy duży jest zwrot za energię? 

Pan Wójt odpowiedział, że ok 120 000,00 zł. 

Radny, Pan Piotr Karpiński zaproponował, że skoro jest zwrot za energię to może lampy na ulicach 

niech się świecą do godziny 23.00. 

W dalszej części obrad wywiązała się dyskusja miedzy Radnymi i Wójtem na ten temat. Radni 

przekonywali, że światła powinny się świecić dłużej dla dobra  mieszkańców. Pan Wójt przekonywał,  



że Gmina boryka się z wieloma problemami finansowymi wynikającymi ze spłaty kredytów, podwyżką płacy 

minimalnej od przyszłego roku, wysokimi kosztami energii. Gminy nie stać na takie decyzje.  

Radny, Pan Fabian Niemyjski zapytał Pana Wójta czy podczas spotkań z Senatorem Boguckim 

poruszał kwestie z jakimi zmaga się Gmina. 

Pan Wójt zapewnił, że wszystkie spotkania jakie odbywa, czy to z Politykami czy z Przedsiębiorcami, 

są podyktowane tylko i wyłącznie dla osiągnięcia jak najlepszych korzyści dla Gminy.  

Radna, Pani Joanna Warmijak zaproponowała, żeby w gminie stworzyć miejsce, w którym 

mieszkańcy mogliby się spotkać i posiedzieć. 

Pan Wójt odpowiedział, że Świetlica Caritas w Sokołowie Podlaskim poważnie zastanawia się nad 

zamknięciem świetlicy w Rudce, ponieważ przychodzi coraz mniej dzieci. Były u nas zajęcia z karate, z piłki 

nożnej, zajęcia taneczne. Wszystkie po kilku spotkaniach miały coraz mniejsze grono zainteresowanych. 

Powracając do tematu oświetlenia ulicznego Pan Wójt proponował, żeby poczekać z przestawieniem 

lamp do momentu, kiedy zostaną wymienione na ledowe. Dyskusja zakończyła się ustaleniem, że światła  

od 1 listopada do Świąt Bożego Narodzenia roku będą się świeciły do godziny 23 dla całej gminy.  

Na tym dyskusja się zakończyła  

 

Ad. pkt 11 Zamknięcie  obrad  XXXII Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Niemyjski  

o godz. 1415  zakończył obrady XXXIII Sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą „Zdrowaś 

Maryjo”.   

 

Protokół sporządziła:  

 

Agnieszka Markowska                                                                       Przewodniczący  Rady Gminy  

 

                                                                                                                       Łukasz Niemyjski                                                                                         

  

 


